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>【篇一】
1、死鬼，万圣节要到了，晚上街生人多，别出门！
Ghost, Halloween is coming. There are many people in the street at night. Don\'t go out!
2、万圣节祝你的善行，感动鬼鬼们，带给你用不完的快乐幸福。
Halloween wishes you good deeds, moving ghosts and ghosts, bringing you endless happiness and happiness.
3、穿上斗篷，拿起扫帚，戴上獠牙，和我一起出发吧，狂欢开始喽！
Put on the cloak, pick up the broom, put on the tusks, start with me, the carnival begins!
4、万圣节到，愿你能开心快乐每一分。
Happy Halloween. I hope you can be happy and happy every minute.
5、万圣节到了，快扔出你的烦恼，让它们统统去见鬼！
When Halloween is here, throw away your worries and let them all go to hell!
6、万圣节到了，愿幸福随你身，快乐伴你行！
Happy Halloween is coming. May happiness follow you and be happy with you!
7、万圣节到，好运伴你不分离，精彩生活莫错过！
When Halloween comes, good luck keeps you apart. Wonderful life is never missed!
8、万圣节到了，快给我发个笑话来解闷，否则别怪我装鬼吓你哟！
Halloween is coming. Please give me a joke to relieve me. Otherwise, don\'t blame me for trying to frighten you.
9、你好，我好，万圣节好，才是真的好。
Hello, I am good, Halloween is good, really good.
10、万圣节，你就是快乐幸福的主宰，一定要开心哦！
Halloween, you are the master of happiness and happiness. You must be happy!
>【篇二】
1、送你一套礼物，一盏南瓜灯，一副面具，还有一颗童心，装扮好去参加万圣节的狂欢。
Give you a set of gifts, a pumpkin light, a mask, and a childlike innocence to dress up for the Halloween carnival.
2、祝你和大鬼小鬼玩的开心，万圣节快乐！
I wish you a good time with the big ghost, happy Halloween!
3、万圣节到，愿鬼斧神工为你雕出快乐生活，鬼使神差为你送去吉祥如意。
To Halloween, I wish to make a happy life for you.
4、万圣节，祝你吉祥如意，安然过冬享幸福！
Happy Halloween, happy winter!
5、万圣节到了，愿你做个幸运开心鬼，日子红火事业光辉。
Halloween is here. May you be a lucky and happy ghost.
6、万圣节，送你精灵，祝天天快乐好心情！万圣节开心！
Halloween, send you elf, wish every day happy, good mood! Happy Halloween!
7、今天万圣节，你认命吧，把烦恼交出来，跟快乐幸福向前。
Today, Halloween, you accept your destiny, turn your troubles around, and go forward with happiness and happiness.
8、万圣节前夜就要到了，不妨放下工作，缓解压力，让我们一起去狂欢。
Halloween is just around the corner. We might as well lay down our work and relieve the pressure. Let\'s go to Carnival together.
9、万圣节到了，只收不发是懒鬼，只发不收是孤独鬼，孤独鬼祝懒鬼永远开心快乐，幸福永伴。
Halloween is coming, only to receive not hair is lazy ghost, only hair is lonely ghost, lonely ghost wishes lazy ghost happy forever, happy forever.
10、把不开心的都忘记，把一切不顺利都收起，生活越过越美丽！祝你万圣节快乐！
Forget all the unhappy things, put everything away, life will be more beautiful! I wish you a happy Halloween!
>【篇三】
1、白天开会，工作太累，晚上不睡，疲劳加倍，狂欢装鬼，千杯不醉。万圣节快乐。
Meeting during the day, working too hard, not sleeping at night, doubling fatigue, Carnival ghosts, and a thousand cups of wine. Happy Halloween.
2、万圣节前夜，释放自己，一起狂欢！
On the eve of Halloween, release yourself and revelry together!
3、万圣之夜，别去睡觉，大鬼小鬼，惊声尖叫，男鬼女鬼，一起咆哮，吓你一跳，开个玩笑。万圣节快乐。
Halloween night, don\'t go to bed, big ghosts and small ghosts, scream, ghosts and girls, together roar, scare you, joke. Happy Halloween.
4、疯狂一天，潇洒一天，大笑一天，祝你万圣节尽情玩笑，纵情快乐。
A crazy day, a cool day, a day of laughter. I wish you all the jokes and happiness of Halloween.
5、万圣装鬼开心就好，天堂留给明天吧，祝你万圣节快乐。
Happy Halloween ghosts. Let\'s leave it to tomorrow. I wish you a happy Halloween.
6、愿你能够开颜笑，祝你生活无限好，盼你身边无烦恼，祝你幸福分分秒。万圣节快乐驾到！
I hope you can smile and enjoy your life. I hope you will have no worries. I wish you happiness every minute and every minute. Happy Halloween!
7、你的微笑点亮了我们的世界！祝你万圣节和你一样容光焕发！
Your smile lit up our world! I wish you all the same as Halloween.
8、万圣节到来，穿上不一般的色调，玩出不一样的高调，活出放纵无极的味道。
Halloween is coming, put on different colors, play different high-profile, live out the flavor of indulgence.
9、放下工作，放下烦恼，和孩子们一起尽情欢笑吧！祝万圣节快乐！
Drop your work, put your worries down, and laugh with your children. Happy Halloween!
10、万圣节来临之际，送你一盏南瓜灯，愿您前程似锦。
When you come to Halloween, a pumpkin lantern will be sent to you.
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